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Romlund Jagtforening 

Stiftet 19. juni 1933.   Medlem af Danmarks Jægerforbund 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde. 
7 februar. 2023. kl. 1900. 

Sted. Bollervej 13B. 
 

Dagsorden. 

 
1. Bestyrelsen konstituerer sig. 

a. Formand. 

b. Næstformand 

c. Kasserer. 

d. Sekretær. 

e. Mening. 

 

f. Udvalg: 

i. Riffelbanen. 

ii. Flugtskydning. 

iii. Hjemmeside/Facebook. 

iv. Sms - mail kæde. 

v. Hundeudvalg. 

vi. Bollervej 13B. 

vii. Annoncer. 

 

2. Siden sidst. 

Aften skydning d 9 jan. 

Generalforsamling d 23 jan. 

Planlægning af skydninger 2023 d 30 jan. 

3. Økonomi. 

 

4. Hvem deltager: 

a. Kredsmøde d 8 marts. 
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b. Roadshow d 29 marts. 

 

5. Fastelavnsskydning d 18 februar 

 

6. Evt. 

 

Referat: 
 

Velkomst til bestyrelsen af Jens Dalgaard og særlig velkomst til nyt bestyrelsesmedlem, 

Michael Gade 

Michael takkede for valget og gav en kort præsentation af sig selv og glæder sig til at komme 

i gang med arbejdet i vores hyggelig forening som er et fedt sted at være 

 

Velkommen til Michael 

 

Pnt 1. – Bestyrelsen konstituerer sig 

- Formand: Jens Dalgaard 

- Næstformand: Aage Kleppe Hansen 

- Kasserer: Henning Markussen 

- Mening: Michael Gade 

- Sekretær: Lars Stentebjerg 

 

- Udvalg: 

o Riffelbanen:  Lars Stentebjerg 

o Flugtskydning: Aage Kleppe Hansen 

o Hjemmeside/FB: Henning Markussen 

o SMS kæde:  Henning Markussen 

o Mail kæde:  Jens Dalgaard 

o Hundeudvalg: Michael Gade 

o Bollervej 13B: Poul Erik Lyngsøe 

o Annoncer:  Sjønne P. 

 

Riffelbanen: Lars får ændret kontaktperson for riffelbanen hos Danmarks 

Jægerforbund 

 

Hundeudvalg:  Michael Gade rekvirer plakater fra DJ og undersøger muligheder 

for samarbejde med andre hundeudvalg omkring Viborg, samt 

muligheder for at benytte nærtliggende marker til hundetræning 

 

Annoncer: Der er flere der ønsker en anden opsætning. Jens Dalgaard tager 

fat i de relevante og beder dem sende ny opsætning til Daniel ved 

Sats og Tegn 

 

 

Pnt 2. - Siden sidst 

- Noteret 9 deltagere til gløgg og æbleskiver 

- Danmarks Jægerforbund, Foto aften skydning d. 9. januar 

o 9. januar havde vi besøg af journalist fra DJ der tog billeder til bladet ”Jæger”. 

Formålet var at tage billeder af riffelskydning i mørke til en artikel i ”Jæger”. 

Billederne er potentielt forside stof, men journalist Søren Vendelbo kunne ikke 

love det kom på forsiden.  
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Hvis de ikke kommer på forsiden, bliver det forside stof på foreningsbladet. 

Vi modtog foresprøgslen forholdsvis sent og med kort frist, så Jens fik en 

opgave med at skaffe miljøgodkendelse fra Viborg Kommune. I kraft af det 

meget gode samarbejde med Viborg Kommune lykkedes det at få tilladelse og 

samtidig informerer naboerne, således skydningen kunne gennemføres. 

Tilstede var Lars som skytte, Jens som hjælper og Søren Vendelbo fra DJ 

 

Jægerrådsmøde i kreds 2: 

Jens Dalgaard deltog hvor der var positive udmeldinger mellem de to 

mårhunde grupper i Viborg, hvor det ser ud til at samarbejdet kan begynde at 

glide 

 

- Rævejagten 

Der var 14 deltager og der blev skudt 1 stk. råvildt og 1 hare. En fin dag med 

masser af råvildt på de lånte terræner. Terrænerne var venligst udlånt af vores 

gode naboer. Mange tak for hjælpen 

 

- Dialog møde i DJ 

DJ indkaldte til dialogmøde. Jens Dalgaard deltog og kan berette om et rigtigt 

godt møde. Formålet var at mindske afstanden fra de lokale foreninger til HB i 

DJ. Der var et HB medlem som deltager til mødet og hans eneste formål var at 

noterer alle de indkomne forslag, kort sagt, at lytte til hvad der blev sat. 

Til sidst i mødet blev HB medlem nød til at åbne munden og rose de fremmødte 

for deres åbenhen og at han fik meget og gode konstruktive tilbagemeldinger 

med derfra. 

 

- Generalforsamling d. 23. januar 

Afviklingen af generalforsamlingen blev drøftet og der er bred enighed om det 

var en rigtig god dag. 

Bestyrelsen vil arbejde videre med opkøb af jord samt de muligheder der ligger 

heri. 

 

- Planlægning af skydninger 2023 d. 30. januar 

Som noget nyt i år, har vi afholdt planlægnings dag for foreningens skydedage, 

med deltagelse af instruktører samt hjælpere. Rigtig god måde at få planlagt 

skydedagene på, men næste år holder vi mødet lidt før, således vi får lidt mere 

tid til at indberette tiderne til ”Jæger” 

 

- Instrukser for banens brug 

D. 7/2 er Jens blevet kontaktet af sagsbehandler for politiets 

skydebanesagkynding for fornyelse af instrukser for banens brug for både 

flugtskydningsbanen og riffelbanen. De skydebanesagkyndige kan komme d. 

30/3, men instrukserne skal være fornyet 1/3. Dette vil have enorm 

indflydelse på forenings indtægter hvis, specielt riffelbanen bliver lukket ned i 

den periode hvor vi har stor aktivitet for obligatoriske riffelforløb samt 

indskydning af salonrifler for rågeregulering 

 

Jens ringer direkte til Jesper Brokmann i løbet af d. 8/2 samt Danmarks Jægerforbund 

 

Der skal spørges til opstilling af salon skiver således vi kan benytte nuværende 

skydelinje, alternativt skal vi have fat i pavilloner og etablere en anden 

skydelinje for indskydning af salonrifler 
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Pnt 3. - Økonomi 

HM fremlægger følgende tal 

40.000,- på bogen, vi får ca. 17.000 fra DJ og ca. 13.000 fra annoncer. Alt i alt ser det 

fornuftigt ud 

 

Der skal bestilles lerduer til den kommende sæson. HM bestiller og undersøger mulighed for 

pulver duer der primært skal benyttes til pokalskydningen 

 

Pnt. 4. - Hvem deltager?: 

- Kredsmøde d. 8 marts 

o Jens Dalgaard, Henning Markussen og Aage Kleppe Hansen 

- Roadshow d. 29. marts 

o Michael Gade, Jens Dalgaard og evt. Lars Stentebjerg 

 

Pnt. 5 – Fastelavnsskydning d. 18. februar 

 Henning sender reminder rundt på SMS kæden omkring tilmeldelse 

 Menuen er hotdogs, Jens handler 

 Michael skaffer en tønde med motiv 

 Jens og Poul Erik, sætter trefod op for montering af tønde 

 

Pnt. 6 – Evt. 

Vildtskadebekendtgørelse: 

Lars orienterer om at der pr. 1/1-2023 er der kommet ny 

vildtskadebekendtgørelse, hvor én af ændringerne er  

§2. Stk. 6 - Regulering, herunder ved brug af fælder, må kun foretages af 

personer, der er fyldt 18 år og som er i besiddelse af et gyldigt jagttegn. Dog 

kan regulering foretages af personer under 18 år, der har gyldigt jagttegn, hvis 

de er i følge med en person over 18 år, der har gyldigt jagttegn. 

 

Køkken: 

Der laves lidt om i køkkenet således vi kan få installeret opvaskemaskine, samt 

elektrisk komfur der skal erstatte nuværende gaskomfur. Foreningen har 

opvasker og komfur til at stå. 

Jens Dalgaard sætter relevante parter i gang 

  

 Miljø patroner til flugtskydning: 

Som Jens Dalgaard nævnte på generalforsamlingen, er det ikke sikkert vi kan 

skaffe miljø patroner til den kommende sæson. De eneste vi ikke har prøvet er 

Land og Fritid, som Aage tager fat og vi forsøger dermed forsat at holde fast i 

den grønne profil. Det anslås vi skal bruge ca. 15-20.000 stykker ammunition til 

den kommende sæson 

 

Mødeplanlægningen skydetider: 

Mødeplanlægningen for skydetider for 2023 for instruktører og hjælpere forløb 

rigtigt fornuftigt. Dog afholdes mødet en snas tidligere således vi giver Henning 

en chance for at indberette tiderne til DJ med henblik på at få dem i bladet 

”Jæger” 

 

 Mørke skydning: 

Lars tager fat i Jonas Hvenegaard fra mårhunde gruppen Viborg, får lavet setup 

til foreningsbladet og fast sat en dato 
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Skridsikre underlag til svalegangen: 

Når det svalegangen bliver våd, bliver den meget glat. Jens Dalgaard undersøger 

muligheder for at få noget skridsikkert underlag uden det forstyrrer nuværende 

æstetik. 

 

Foreningsbladet: 

Jens har fået tilsendt nogen rigtig gode billeder af Henrik Skov, som kan bruges 

til bladet 

 

Lars skriver lidt omkring afholdes af kursus i natteskydning, som artikel til 

bladet 

 

Kommende aktiviteter: 

Jens arbejder med muligheden for at komme en tur til Lille vildmose evt. samlet 

med bus 

 

Lars arbejder med at få stablet en jagtfeltskydning på benene og der laves en 

notits i foreningsbladet 

 

Henning lægger aktivitetskalenderen på forsiden af hjemmesiden 

 

Michael laver en bænk med opbevaringsrum i riffelhuset for opbevaring af 

artikler der skal forblive på skydelinjen (tæpper, indskydningspuder mm) 

 

Michael laver en simpel holder til rifler i riffelhuset 

 

Aage arbejder med mulighederne for at etablere vores gamle nikkedukker (kaste 

maskiner) på flugtskydningsbanen 

 

 
    Ref. 

    Lars Stentebjerg 

 

 

 

Jens Dalgaard  Aage Kleppe-Hansen 

(Formand)  (Næstformand) 

   

   

   

Henning Markussen  Michael Gade 

(Kasser)  (Mening) 

   

   

   

Lars Stentebjerg   

(Sekretær)   


